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Proces – verbal 
încheiat azi 19.03.2025  cu ocazia şedinţei extraordinare de îndată  

a  Consiliului  local  Icoana 
 

La şedinţă participă un numar de 11 consilieri locali.   
D-ul secretar da citire procesului-verbal al sedintei anterioare . 
Supus la vot, procesul-verbal al sedintei anterioare se aproba cu unanimitate de voturi . 
D-ul presedinte de sedinta Rosioru Laurentiu Daniel citeste ordinea de zi : 

1. Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul  
“Construire locuințe sociale în Comuna Icoana, judetul Olt"   

2. Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul  
de investiții ,,SCOALA GIMNAZIALA ICOANA”, inclus la finanțare în Programul național 
de investiții "Școli sigure și sănătoase"  

3. Proiect de hotărâre cu privire la  aprobarea indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul  
de  investiții ,,SCOALA PRIMARA URSOAIA”, inclus la finanțare în Programul național de    

                     investiții "Școli sigure și sănătoase"  
                  4 . Întrebări, interpelări, petiţii . 

Se supune la vot ordinea de zi mentionata in convocatorul nr. 553/17.03.2025  si se aproba cu 
unanimitate de voturi . 

D-ul presedinte Rosioru Laurentiu Daniel da citire pct. 1 de pe ordinea de zi : 
1.  Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul  

“Construire locuințe sociale în Comuna Icoana, judetul Olt"   
D-ul primar- s-a impus aceasta sedinta pentru ca termenul limita este la sfarsitul acestei saptamani, 

pana maine ne cere consultantul hotararea pentru depunere  
- blocul are P+2E, 12 familii vor locui in aceste locuinte 
In continuare d-ul primar da citire sumei totale a investitiei si a sumei cofinantata de la bugetul local, 

spunand ca terenul este cel de langa primarie . 
D-na Ancuta Gabriela – mi se pare nepotrivita constructia, zona, la 1500 locuitori, este o constructie 

unde vor sta din comoditate acolo cetatenii, nu din necesitate, trebuiau mai intai asigurate utilitatile 
D-ul primar – racordare utilitati inseamna racordare la apa, se va face fosa septica 
D-ul Nuta Valeriu – finantarea este mare de la stat, e pacat sa dam cu piciorul 
- stiu multi care cauta un loc unde sa locuiasca 
Se supune la vot punctul 1 de pe ordinea de zi, se aproba cu 8 voturi pentru, 1 abtinere (Tanase 

Aniel) si 2 voturi impotriva (Ancuta Gabriela, Mihai Nelu), astfel fiind adoptata hotararea nr. 13 . 
 D-ul presedinte Rosioru Laurentiu Daniel da citire pct. 2 de pe ordinea de zi : 

1.  Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul  
de investiții ,,SCOALA GIMNAZIALA ICOANA”, inclus la finanțare în Programul național 
de investiții "Școli sigure și sănătoase"  

D-ul primar – este vorba de constructia de la Scoala Icoana, o anumita cladire de acolo, cei de la 
Minister au considerat ca trebuie scoasa din proiect, prin urmare se modifica indicatorii si devizul 

- finantarea de la bugetul local este infima pe langa valoarea totala a investitiei 
D-na Ancuta Gabriela – C1 este corpul din fata, este renovata, nu stiu ce expertiza s-a facut 
- in lege spune ca atat cat demolezi, atat sa construiesti, pe acelasi amplasament 
D-ul primar – in cladirea C1 va fi si toaleta 
- pe acelasi teren, aia inseamna pe acelasi amplasament, specialistii stiu toate amanuntele, 

Ministerul la fel 
Se supune la vot punctul 2 de pe ordinea de zi, se aproba cu 8 voturi pentru, 1 abtinere (Coman Paul) 

si 2 voturi impotriva (Ancuta Gabriela, Mihai Nelu), astfel fiind adoptata hotararea nr. 14 . 
D-ul presedinte Rosioru Laurentiu Daniel da citire pct. 3 de pe ordinea de zi : 

3.Proiect de hotărâre cu privire la  aprobarea indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul  
de  investiții ,,SCOALA PRIMARA URSOAIA”, inclus la finanțare în Programul național de    

                     investiții "Școli sigure și sănătoase"  
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D-ul primar – este vorba de Scoala Primara Ursoaia, la fel, o cladire a fost scoasa, se modifica 
indicatorii tehnico-economici si devizul 

- proiectul a trecut de analiza, aceasta este ultima etapa, se va semna contractul de finantare 
- va fi o sala de sport, pentru activitati sportive, culturale, pentru pastrarea traditiilor  
Se supune la vot punctul 3 de pe ordinea de zi, se aproba cu  9 voturi pentru si 2 voturi impotriva 

(Ancuta Gabriela, Mihai Nelu), astfel fiind adoptata hotararea nr. 15 . 
D-ul presedinte Rosioru Laurentiu Daniel da citire pct. 4 de pe ordinea de zi : 

            4.    Întrebări, interpelări, petiţii . 
 D-na Ancuta Gabriela – cand am fost primar, opozitia nu vota proiectele mele de investitii in scoli, 

ca ar fi putini copii 
D-ul primar – eu am fost pentru investitiile in scoli 
D-ul Popescu Constantin – de ce sa nu folosim banii de la stat daca ni se ofera ? 
D-na Ancuta Gabriela – salariatii nu v-au informat ca s-a efectuat inchiderea fantanilor publice,   

DSP –ul a facut analiza, apa este nepotabila 
D-ul primar – e o intretinere minima a acestoara, nu o investitie, poate bea un animal apa de acolo, 

oamenii stiu ca apa nu este potabila, e vorba de un patrimoniu cultural, sunt pastratoare de traditii 
- o sa punem afise cu Apa nepotabila 
Drept pentru care am incheiat prezentul proces-verbal .   
 

Preşedinte ,                                Întocmit , 
         Rosioru Laurentiu Daniel                                                       Secretar general    

                                                                                              Nicolăiţă  Viorel 


